
Mr vergadering 28-09-2022 

Aanwezig, Carolien (voorzitter), Willemien, Igor, Marion B, Annekee en Neelke (not.) 

 
1. Voorstellen 
 
2. Instemming. Aan bod komen het scenariomodel Covid, subsidieaanvraag, vakantierooster 
 
3. Vaststellen vergaderdata: 
28-11 MR bestuur. 
12-6 MR bestuur. Igor en Willemien moeten hier nog voor uitgenodigd worden. 
24-1 MR bij Marion thuis, 
3-4 MR bij Willemien thuis 
Oudergeleding is ook aanwezig bij de OR vergadering. Carolien zal hier een rooster voor maken. 
 
4. Aandachtspunten dit schooljaar voor MR 
Schoolplein, de wensen zijn in kaart gebracht door Wijnand en leerlingenraad. Wat is de status? 
Marion B.  
Hoe blijft de WdZ in de toekomst een goede school? Aandacht voor het schoolplan. 
Hoe zit het met de klimaatverbetering/ ventilatie? Nieuwe meters zijn in klassen in gebruik genomen. 
Houtsnippers in de Bouw en Sjouwhoek komt ter sprake nav OR. Geen bijzonderheden verder, er 
wordt gespeeld. 
Hoe zit het met de gezonde school t.o.v. inhoud 10-uurtje, lunchtrommels, traktaties etc.? Een lijn. 
Wat is het beleid en hoe wordt er gehandhaafd?  
 
5. Instemming Covid draaiboek. 
Er zijn vragen over blz. 12 scenario 3, aanpassen aanbod. Hoe zit dat? Is dat gebruik MFR, HKA, 
muziek, techniek?  
Scenario 2, kwetsbare medewerkers? Zijn daar al acties op genomen?  
Hoofdstuk 4.2 afstandsonderwijs. Wordt er via teams gewerkt of met een filmpje? Hoe wordt dit 
gestandaardiseerd schoolbreed (1lijn)? Wordt er bijvoorbeeld een kwaliteitskaart ontwikkelt voor dit 
scenario? Of wordt het beleid er op aangepast? 
Wat is de optimale manier van lesgeven voor ‘afstands-onderwijs’? 
Hoe wordt dit draaiboek gecommuniceerd met ouders? Op site WdZ? 
Subsidieaanvraag, terugkoppeling tzt. 
Vakantierooster, input MR inmiddels door Carolien gecommuniceerd met directie.  
 
In januari is er een thema-avond over mediawijsheid.  
 
Mr vergadering 30-11-2022 Aanwezig: Carolien (voorz), Willemien, Igor, Marion B., Annekee en 
Neelke (not).  
1. Vaststellen agenda  
2. Statuten en protocollen Er was een vraag over het arceren van de doorgaande lijn bij de kleuters. 
Waarom is die specifiek genoemd? Is het geen doel? In de vergadering met bestuur wordt nog 
adviesraad besproken (nu of toekomstgericht), een punt over de begroting is genoemd en er zijn een 
aantal spelfouten opgemerkt.  
3. Scolix hoe nu verder? Carolien neemt contact op met Scolix. Benadrukt in vergadering AB-MR dat 
de MR betrokken wil worden en blijven bij proces. In maart is een teamvoorlichting gepland waarbij 
MR wordt betrokken.  
4. Luizenprotocol Carolien neemt voortouw in updaten protocol, deze is sterk verouderd. 



5. Filmpjes tijdens overblijf Vanuit OR klacht over filmpjes tijdens de overblijf. Niet altijd 
leeftijdsadequaat. Liever geen scherm maar voorlezen of juist tijd gebruiken om te kinderen te laten 
kletsen met elkaar.  
6. Studiedagen In het schooljaar 23-24 worden 7 studiedagen opgenomen. 
 
 
Notulen MR vergadering dinsdag 24 januari 
Aanwezig: Carolien (voorz.), Willemien, Igor, Marion en Neelke (not.) 
1.Vaststellen notulen 
Akkoord. Geen aanvullingen 
 
2. Inbrengen agendapunten 
Willemien stelt voor na te denken over inzet personeel in tijden van krapte. Is er een plan B? Ouders 
wellicht hierover informeren in de Nieuwsbrief. 
 
3. Notulen op site/ toegankelijkheid MR 
Neelke gaat informeren bij de ict commissie hoe je de notulen kunt plaatsen op de site. Zij zal de 
notulen van de bijeenkomsten dit schooljaar plaatsen. 
In april dient er een oproep geplaatst te worden in de Nieuwsbrief voor de werving van een nieuw 
Mr lid. 
 
4. Het verkeersplan 
Marion zal binnenkort een update hiervan vragen bij Olga 
 
5. Besluitenlijst 
Bij de laatste Mr/ bestuursvergadering is gevraagd om een besluitenlijst aan het bestuur. Wanneer 
moet er akkoord gegeven worden voor wat? Carolien zal nogmaals navraag doen bij secretaris 
bestuur. 
 
6. Bestuursmodel Scolix 
Op 7 februari is een bijeenkomst gepland, om 19:30 uur op school. Voor vrijdag 3 februari graag 
Carolien een mail sturen met punten en verwachtingen die jij belangrijk acht in dit proces. 
 
7. Luizenprotocol 
Carolien gaat hiermee verder. Belangrijk is een lijn in de behandeling er van (na constatering luizen in 
de klas de week daarop weer nieuwe controle). Aandachtspunt is de manier van ouders informeren 
bij constatering van luizen. Wie is er verantwoordelijk voor het protocol? Carolien doet navraag.  
 
8. Tv kijken 
Wat is het beleid over het tv kijken op school, tijdens de lunch? Zijn daar schoolbrede afspraken over 
gemaakt (leeftijdsadequaate filmpjes)? Wellicht zijn er kaders nodig. Een stukje bewustwording bij de 
leerkrachten is nodig.  
 
9. Speerpunten 
Gevraagd aan de leden van de Mr of zij speerpunten hebben waarvoor ze zich binnen de Mr willen 
inzetten. Deze dan graag inbrengen.  
 
 
 
 
 
  



Notulen MR vergadering dinsdag 24 januari 
Aanwezig: Carolien (voorz.), Willemien, Igor, Marion en Neelke (not.) 
1.Vaststellen notulen 
Akkoord. Geen aanvullingen 
 
2. Inbrengen agendapunten 
Willemien stelt voor na te denken over inzet personeel in tijden van krapte. Is er een plan B? Ouders 
wellicht hierover informeren in de Nieuwsbrief. 
 
3. Notulen op site/ toegankelijkheid MR 
Neelke gaat informeren bij de ict commissie hoe je de notulen kunt plaatsen op de site. Zij zal de 
notulen van de bijeenkomsten dit schooljaar plaatsen. 
In april dient er een oproep geplaatst te worden in de Nieuwsbrief voor de werving van een nieuw 
Mr lid. 
 
4. Het verkeersplan 
Marion zal binnenkort een update hiervan vragen bij Olga 
 
5. Besluitenlijst 
Bij de laatste Mr/ bestuursvergadering is gevraagd om een besluitenlijst aan het bestuur. Wanneer 
moet er akkoord gegeven worden voor wat? Carolien zal nogmaals navraag doen bij secretaris 
bestuur. 
 
6. Bestuursmodel Scolix 
Op 7 februari is een bijeenkomst gepland, om 19:30 uur op school. Voor vrijdag 3 februari graag 
Carolien een mail sturen met punten en verwachtingen die jij belangrijk acht in dit proces. 
 
7. Luizenprotocol 
Carolien gaat hiermee verder. Belangrijk is een lijn in de behandeling er van (na constatering luizen in 
de klas de week daarop weer nieuwe controle). Aandachtspunt is de manier van ouders informeren 
bij constatering van luizen. Wie is er verantwoordelijk voor het protocol? Carolien doet navraag.  
 
8. Tv kijken 
Wat is het beleid over het tv kijken op school, tijdens de lunch? Zijn daar schoolbrede afspraken over 
gemaakt (leeftijdsadequaate filmpjes)? Wellicht zijn er kaders nodig. Een stukje bewustwording bij de 
leerkrachten is nodig.  
 
9. Speerpunten 
Gevraagd aan de leden van de Mr of zij speerpunten hebben waarvoor ze zich binnen de Mr willen 
inzetten. Deze dan graag inbrengen.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Notulen MR vergadering 4 april 
 
Aanwezig zijn Carolien (voorz), Willemien, Igor, Annekee, Neelke (not). Olga is ook aanwezig 
 
1. Vaststellen agenda 
Willemien heeft nog een vraag over het personeelsbeleid in tijden van krapte. Of hier op strategisch 
niveau aandacht aan wordt geschonken. Denk aan een participatie/ vervanging fonds. Misschien wel 
een tip om ouders hierover te informeren hierover.  Olga geeft aan dat we boven formatief werken. 
Geen aanvullingen 
 
2. Notulen vorige vergadering 
Geen bijzonderheden 
 
3. Voortgang governance traject  
Carolien (gesprek Arshad) en Neelke (gesprek leerkrachten) hebben teruggekoppeld.  
Er is een besluitenlijst verstuurd aan de mr mbt vergaderingen en overleggen. De vraag is of het 
bestuur de Mr meer wil betrekken (tijdig informeren en praktische afspraken maken). Om te 
voorkomen dat er achter de feiten aan wordt gelopen. Mr heeft instemmingsrecht. Vooraf goed om 
vragen te bedenken die we tijdens bijeenkomst met voorzitter en secretaris willen stellen.  
De voorzitter en secretaris van het bestuur zullen ons binnenkort bijpraten (voor de meivakantie).  
 
4. Nieuwe leden werven MR  
Oproep in Nieuwsbrief. Carolien neemt dit voor haar rekening. Neelke doet een oproep in het team. 
 
5. Doorstroomtoets  
Mr is akkoord. Carolien gaf nog aan dat de informatie in de klas en op de site afwijkend (mbt 
leerlingvolgsysteem, Citto) is. De website is leidend. 
 
6. Voortgang SBP 
Het is veel wat er in het plan beschreven staat. Vraag rijst, wie is deze school nou? Wat komt er 
terug? Het komt over alsof we zoekende zijn. Ambitieus. Willemien noemt nog het belang van het 
hebben van een protocol omtrent Burgerschap.  
Het onderwijsresulatenmodel en de referentieniveaus worden nog genoemd. Grote diversiteit.  
Willemien maakt concept strategisch beleidsplan, word verspreid onder mr leden en daarna naar 
Olga. 
 
7. Verkeer 
Plannen liggen stil. Er is een nieuw plan, Bas Schilder is hier de initiatiefnemer. Binnenkort worden de 
nieuwe plannen gepresenteerd. 
 
8. Terugkoppeling ouderraad  
Igor koppelt terug. Besproken is de fotograaf, de lentekriebels; wat zijn de lesdoelen? Moet hierover 
gecommuniceerd worden? eventueel opnemen in info-avond? 
De filmpjes tijdens de overblijf zijn een punt van aandacht. Vernomen dat er niet altijd filmpjes 
worden gekozen die passen bij de leeftijd van de kinderen. Filmpjes moeten van toegevoegde 
waarde zijn. In principe geldt dat er tijdens het 10 uurtje voorgelen wordt en lunch een filmpje wat 
educatief is. Dit wordt meegenomen in een team,- bouwvergadering. 
 
9. Werving nieuwe leden.  
Carolien stuurt stukje naar Olga voor in Nieuwsbrief. 
 



10. Op donderdag 20 april is de informatiebijeenkomst Scolix gepland met bestuurvoorzitter en 
secretaris.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Notulen vergadering 14 juni 2023 
 
Aanwezig zijn: Carolien (voorz), Willemien, Igor, Marion Annekee en Neelke (not). 
 
Vaststellen agenda 
Verkiezing nieuw mr lid. Er zijn 5 kandidaten. In de nieuwsbrief wordt een pol opgezet. Carolien 
vraagt de 5 kandidaten een kort stukje te schrijven voor de verkiezing. Deze worden in de komende 
nieuwsbrief geplaatst.  
Neelke doet nog een oproep aan de leerkrachten. 
Willemien wordt per 23-24 de nieuwe voorzitter. 
 
Notulen vorige vergadering 
Neelke had die nog niet uitgewerkt. Deze komen zo spoedig mogelijk. 
 
Betreffende de goedkeuring van documenten: 
De Mr wil graag geïnformeerd blijven worden over de stand van zaken betreffende Scolix. Voor het 
einde van het schooljaar de stand van zaken bespreken wat belangrijk is voor de Mr in dit proces. 
Tijdens een etentje. Datum volgt. 
Betreffende de vrijwillige ouderbijdrage heeft Willemien een opmerking die in de schoolgids 
opgenomen dient te worden.  
Over het strategisch beleidsplan zijn vragen. In vergadering met bestuur vragen om extra tijd zodat 
we daar nog kritisch naar kunnen kijken. Plan is dat we het document rondsturen onder de Mr leden 
en we er om de beurt op/ aanmerkingen aan toevoegen. Carolien voegt deze op/ aanmerkingen 
samen en stuurt door naar directie. Komende week naar kijken.  
Formatieplan geen op of aanmerkingen. 
Vakantierooster. Misschien verstandig ouders te informeren over aantal studiedagen. 
Vacature penningmeester, Mr geeft akkoord.  
 
Etentje is gepland op donderdag 29 juni om 18:00 uur (borrel)  bij strandtent Buiten.  
 
 
 
 


